
מה יהיה בסוף?
על ושרים  מאמינים  אנו  לגאולה.  מצפה  ישראל  שעם  שנה  אלפיים  כבר 
נתקלים שאנו  ולמרות  המקדש,  בית  חורבן  על  מתאבלים  המשיח,  ביאת 
היום שיבוא  מהתקווה  מתייאשים  לא  אנו  בעולם  ואכזריות  רוע  בהרבה 

ובו הכול ייראה אחרת.
האמונה החזקה של עם ישראל בגאולה נתנה לו כוח להחזיק מעמד שנים
גם להתייאש  ולסרב  ופוגרומים,  רדיפות  וייסורים,  סבל  של  ארוכות 

שנדמה היה שאין סיכוי.

אנו מאמינים שיש למעשים שלנו השפעה על העתיד, וכל דבר טוב שאנחנו
עושים יש בכוחו לקרב במשהו את הגאולה.

הסרטון המצורף לוקח אותנו במסע אל העתיד ומנסה לתת המחשה – מה זה
אומר בעצם גאולה? איך זה ייראה? מה החלק שלנו בהופעה שלה?

מה דעתכם?
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